

轉數快充值(FPS)：

閣下可在貴網上銀行理財頁面，通過已登記之流動電話號碼 / 電郵地址或 16 位預付卡號碼，以及選擇 UniCard Solution Limited (934) 為收款銀行，使用轉數快來充值您的 FXPartner Network 萬事達卡預付卡。

- 請注意**
1. 銀行帳戶持有人必須與 FXPartner 預付卡持卡人姓名一致
 2. 不允許使用第三方平台或電子錢包等轉帳或充值卡片
 3. 請不要選擇“繳費”功能，否則充值將會失敗
 4. 首次充值最低金額為港幣 500 元，其後每次最低金額為港幣 1 元
 5. 每日充值次數上限為 3 次

設置方式：

1. 登入 FXP iWallet 網頁：<https://fxpcard.fxpartner.com.hk/> 或手機應用程式
2. 在側面選項欄選取「FPS 轉數快」>「賬戶綁定」
3. 登記「識別代號」(閣下的手機號碼和/或電郵地址)以綁定閣下的 FXPartner Network 萬事達卡預付卡
4. 輸入您的手機號碼或電郵地址
5. 您將會於登記的手機號碼或電郵地址中，收到一次性驗證碼。輸入此碼以完成驗證

使用識別代號，即時充值 FXPartner Network 萬事達卡預付卡：

1. 登入閣下的網上銀行理財頁面或手機應用程式
2. 選擇「轉賬」>「轉數快」功能
3. 輸入「識別代號」(即已綁定的手機號碼或電郵地址)或 16 位 FXPartner Network 萬事達卡預付卡號碼
4. 選擇收款銀行「UniCard Solution Limited - 934」
5. 輸入充值金額
6. 確認轉賬交易
7. 您將會收到充值成功的電郵通知

支援識別代號轉賬到 UniCard Solution Limited - 934 的銀行列表：

1. 香港上海匯豐銀行有限公司
2. 中國銀行(香港)有限公司
3. 渣打銀行(香港)有限公司
4. 恆生銀行有限公司
5. 星展銀行(香港)有限公司
6. 東亞銀行有限公司
7. 花旗銀行(香港)有限公司
8. 中國工商銀行(亞洲)有限公司
9. 交通銀行(香港)有限公司
10. 中信銀行國際有限公司
11. 華僑永亨銀行有限公司
12. 富邦銀行(香港)有限公司
13. 創興銀行有限公司
14. 大新銀行有限公司
15. 中國建設銀行(亞洲)有限公司
16. 上海商業銀行有限公司

Faster Payment System (FPS)

With Faster Payment System, you can top up your FXPartner Network Mastercard Prepaid Card from your internet banking by using your registered mobile number / email address or FXPartner Network Mastercard Prepaid Card No. and selecting receiving bank **UniCard Solution Limited (934)**.

- Remark**
- 1. The bank account holder's name and the prepaid card holder's name must be the same**
 - 2. Top up from third-party platforms or e-wallets is NOT allowed**
 - 3. Please do not select "Bill Payment" function, otherwise your top up will be unsuccessful**
 - 4. The minimum amount for the first time top-up is HKD 500; and minimum HKD 1 after the first time top-up**
 - 5. The maximum top up frequency is 3 times per day**

Easy steps to set up:

1. Login to FXP iWallet website: <https://card.fxpartner.com.hk> or Mobile App
2. Select "FPS Service" > "Addressing Service" on side menu
3. Register a Proxy ID (mobile number or email address) to bind to your FXPartner Network Mastercard Prepaid Card
4. Enter your mobile number or email address
5. A one-time verification code will be sent to your registered mobile number or email address. Enter the code to complete verification

Immediate top-up FXPartner Network Mastercard Prepaid Card with Proxy ID:

1. Login to your Internet Banking / Bank Mobile App
2. Select "Fund Transfer" > "FPS / 轉數快" function
3. Enter your Proxy ID (i.e. registered mobile number or email address) or FXPartner Network Mastercard Prepaid Card No.
4. Select receiving bank "UniCard Solution Limited - 934"
5. Enter the amount for topping-up FXPartner Network Mastercard Prepaid Card
6. Confirm and submit the transaction
7. Email notification will be sent if top-up is successful

List of banks that support Credit Transfer to "UniCard Solution Limited - 934" by Proxy ID:

1. The HongKong and Shanghai Banking Corporation Limited
2. Bank Of China (Hong Kong) Limited
3. Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited
4. Hang Seng Bank Limited
5. DBS Bank (Hong Kong) Limited
6. The Bank of East Asia, Limited
7. Citibank (Hong Kong) Limited
8. Industrial and Commercial Bank of China (Asia) Limited
9. Bank of Communications (Hong Kong) Limited
10. China CITIC Bank International Limited
11. OCBC Wing Hang Bank Limited
12. Fubon Bank (Hong Kong) Limited
13. Chong Hing Bank Limited
14. Dah Sing Bank Limited
15. China Construction Bank (Asia) Corporation Limited
16. Shanghai Commercial Bank Limited